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Obiectul întrebării: Informații cu privire la stadiul de elaborare a OUG de modificare a 
Legii de organizare și funcționare a Ministerului Apelor și Pădurilor pentru a permite 
preluarea atribuțiilor de administrare/coordonare a navigației pe Canalul Bega de către 
Administrația Națională “Apele Române’* (respectiv ABA Banat)

Stimate domnule ministru,

Potrivit unor declarații recente ale reprezentanților autorităților publice locale din Timișoara 
rezultă că soluționarea unei probleme cu care se confruntă autoritățile din Timișoara continuă să 
treneze, situația putând deveni, în câteva luni, riscantă, întrucât ar putea periclita finanțarea 
europeană obținută de Primăria Timișoara în cadrul unui proiect, fapt ce ar putea obliga instituția 
la retumarea unei sume de 6 milioane de euro, bani care au fost utilizați pentru reabilitarea 
malurilor Canalului Bega.
La jumătatea lunii mai 2017, am adresat o întrebare pe acest subiect și fostului ministru al 
Transporturilor, domnul Alexandru-Răzvan Cuc, solicitând atunci clarificări cu privire la 
parcursul procedural care trebuia urmat în vederea înființării de către Guvernul României a 
Administrației Căii Navigabile a Canalului Bega Timișoara.
Din răspunsul pe care l-am primit la începutul lunii iulie 2017, rezulta, printre altele, faptul că 
Ministerul Transporturilor inițiase demersuri și întâlniri cu reprezentanți ai Ministerului Apelor



și Pădurilor, ai Primăriei Timișoara și ai Consiliului Județean Timiș, în vederea clarificării 
regimului juridic al Canalului Bega, identificării elementelor de infrastructură de transport naval 
care ar urma să intre în administrarea Administrației Canalului Bega (entitate ce ar fi trebuit 
înființată prin Hotărâre de Guvern) și clarificării aspectelor legate de apartenența Administrației 
Canalului Bega (adică dacă aceasta ar fi urmat să funcționeze în subordinea Ministerului 
Transporturilor sau sub coordonarea Ministerului Apelor și Pădurilor).
Din declarațiile recente ale directorului ABA Banat, citate de presa locală, rezultă că, în cursul 
lunii decembrie 2017, în baza unei decizii a Consiliului de Conducere al Administrației Apelor 
Române, s-a stabilit ca administrarea navigației pe Canalul Bega să revină Administrației 
Bazinale de Apă Banat.
Întrucât până la începutul lunii februarie a.c. nu au mai apărut niciun fel de informații din care să 
rezulte că ar fi fost finalizate deja aceste demersuri, vă solicit să precizați:

- În ce stadiu de elaborare se află Ordonanța de Urgență necesară a fi adoptată în 
vederea modificării Legii de organizare și funcționare a Ministerului Apelor și 
Pădurilor astfel încât aceasta să permită preluarea atribuțiilor de administrare / 
coordonare a navigației pe Canalul Bega de către Administrația Apelor Române 
(respectiv de către ABA Banat)?

- Care este termenul până la care estimați că va fi adoptată această Ordonanță de 
Urgență?

Vă mulțumesc și <

Cu stimă,

scris.
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